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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Bártfai-Mager Andrea, tárca nélküli miniszter 
(nemzeti vagyon kezeléséért felelős) 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi lesz a lerobbant vasúti épületekkel? Mi lesz az 
elhagyott kéthelyi bakterházzal? " 

Tisztelt Miniszter Asszony!

470 lerobbant vasúti épület van szerte az országban, és általában a legkevesebbet kereső bakterok
dolgoznak bennük, mondhatni múlt századi körülmények között.

Biber Anett,  a Magyar Államvasutak Zrt.  (MÁV) szóvivője szerint nagyságrendileg 10 milliárd
forintra lenne szükség ahhoz, hogy megfelelően rendezni tudják ezeket  a munkakörülményeket.
Ebből évente 500-600 millió forint áll a rendelkezésükre, ennyit tudnak rá szánni.

Sok településen állnak elhagyatott vasúti épületek. Jellemzően olyan vasútvonalak mentén, ahol a
személyszállítás  „szünetel”.  Egyik  közülük  a  Balaton  déli  partját  Belső-Somoggyal  összekötő
Balatonszentgyörgy-Somogyszob vasútvonal (a MÁV 37-es számú, egyvágányú, nem villamosított
mellékvonala, ahol a személyszállítás 2009. december 13-tól „szünetel”) mellett található, Kéthely,
0235/5 helyrajzi számon nyilvántartott korábbi bakterház épülete.

Múltjához  méltatlan  módon  állaga  folyamatosan  romlik,  omlás-  és  életveszélyes,  környezetét
felverte  a gaz,  és egyesek illegális  hulladéklerakóként használják.  Az ingatlan a  Magyar Állam
tulajdonában és a MÁV vagyonkezelésében áll.

Tisztelettel kérdezem Miniszter Asszonyt!

Mikor  fog  a  MÁV-nak  elegendő  forrást  biztosítani  a  használatában  lévő,  lerobbant  állapotú
ingatlanok felújítására, és egyúttal 21. századi munkakörülmények biztosítására?

Mit kíván tenni a használaton kívüli vasúti ingatlanokkal, és közülük konkrétan a kéthelyi épülettel,



hogy azok ne rontsák a településképet?

Várom érdemi válaszát.

Dr. Steinmetz Ádám
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